
Srečko Hvauc kandidat za župana občine Hoče - Slivnica 

Spoštovane občanke in spoštovani! 

Odločitev, da kot župan prispevam k razvoju občine Hoče –Slivnica, je zame velika odgovornost. S 

svojim znanjem, izkušnjami in sodelovanjem z vsemi vami, ki živite ali delujete v občini Hoče –Slivnica 

želim prispevati k napredku občine ter poskrbeti za obstoječe in prihajajoče generacije, da se bomo 

vsi skupaj v občini dobro počutili in v njej tudi ostali. Zavedam se pomena učinkovite in prijazne 

občine do vsakega občana in občanke, ki potrebuje kakršno koli storitev, nasvet ali drugo obliko 

pomoči. 

V občini je bilo že precej narejenega. Pa vendar nas čaka še veliko novih izzivov in načrtov, kjer bomo 

v okviru finančne zmožnosti občine in kandidiranja na državne in evropske razpise energijo, delo in 

sredstva namenili v posamezna pomembna področja v občini. 

Vedno rad pomagam sočloveku, delim znanje in izkušnje. Zato želim v prihodnje kot župan občine 

Hoče –Slivnica prispevati k trajnostnemu razvoju občine, izkazati spoštovanje in skrb za vsakega 

prebivalca in prebivalko občine ter skupaj s člani in članicami občinskega sveta, občinsko upravo ter 

širšo javnostjo omogočiti, da bo občina velika družina prijaznih in uspešnih ljudi. 

Drage občanke in spoštovani občani Hoče –Slivnica. Samo skupaj z vami lahko uspešno rešujemo 

vsakdanje življenjske, družbene in gospodarske probleme ter s skupnimi močmi ustvarjamo pogoje za 

boljše in zdravo življenje. 

Več o programu lahko najdete na POVEZAVA (priloga zloženka) in na www.hvauc.si  in na facebooku. 

ZAKAJ KANDIDIRAM  

Občina Hoče-Slivnica bi v vseh pogledih lahko bila prijazen dom uspešnih in zadovoljnih ljudi. Ima 

čisto in lepo okolje, kjer se stikajo pohorski hribi z ravnico Dravskega polja, v soseščini je  regijsko 

središče in univerzitetno mesto Maribor, leži na stičišču 5. in 10. evropskega železniškega in cestnega 

koridorja z letališčem v neposredni bližini. Ima bogato kulturno, družbeno in športno, življenje, pridne 

in vztrajne občane. Kljub temu, da je bilo v preteklosti že marsikaj storjenega in da imamo mnoge 

prednosti, pa vseh priložnosti še nismo izkoristili. In ravno to, da s skupnimi močmi zmoremo več, da 

lahko dvignemo kvaliteto življenja občank in občanov, je glavni razlog, da sem se odločil za 

kandidaturo. 

Ne kandidiram, ker bi si želel še eno funkcijo več. Teh je bilo v mojem življenju že mnogo. Prav nič mi 

ne pomeni funkcija, ki prinaša tudi višji položaj v družbi, delovno mesto in plačo. Spadam v zaščiteno 

kategorijo delavcev, imam sklenjeno delovno razmerje za nedoločen čas in solidno plačo. Skupaj z 

ženo imava skoraj 70 let delovne dobe in sva v tem času ustvarila dovolj, da se nama ni potrebno 

posebej bati jeseni življenja. Zato v kandidaturi ne iščem nobenih osebnih interesov, ampak se v njo 

podajam izključno zato, ker mi je mar za našo občino in ker si želim, da bi se bolj poslušali in razumeli. 

IZKUŠNJE IN ZAUAPNJE V SKUPNO PRIHODNOST 

SREČKO HVAUC  

PRVA IN NAJBOLJŠA IZBIRA JE ŠT. 1 

http://www.hvauc.si/


 


